
c. Etablering af fibernet
Arne fremlagene forslaget.

Kurt nr. 32; "er det frivi//igt at tage imod ti/buddet." Svaret; ja det er frivilligt.

jorgen nr. 142: "En venlig reminder til bestyre/sen. Husk at sikre at reetab/er/ngen st&meget k/ar
og tyde/igt iofta/en nOr den indgOs.
Man skal vere opmerksom pc5 at kabler skal ind samme sted hvor beboere har deres net i dag
e//ers skal med/emmerne selv kab/e 'videre."

Flere medlemmer Onsker at bestyrelsen er meget obs pa reetablering af vores arealer.

Afstemningen:
Forslaget der blev fremsendt og fremlagt, blev godkendt enstemmigt.

5. Forslag fra medlemmerne
a. lngen indkomne forslag

6. Valg til bestyrelse:
a. Valg af kasserer, Arne Wilms afgM efter tur. Modtager genvalg.

Arne Wilms blev genvalgt som kasserer med enstemmighed.

b. Valg af bestyrelsesmedlem, som afgar efter tur:

Helle Olsen, modtager ikke genvalg

jesper Sass jensen, modtager genvalg

jesper Sass jensen blev genvalgt som bestyreisesmedlem.

Mehmet Zeki Dogru nr. 68 blev valgt ind som bestyrelsesmedlem.

7. valg af 2 suppleanter tit bestyrelsen.

jan Jensen nr. 80 blev valgt som suppleant.
j0rgci'i Holm 142 blev valgt som suppleant.

8. Valg af 2 revisorer, samt 1 revisorsuppleant.

Begge revisorer; Margarita Christensen og Per Bak Pedersen,
og revisorsuppleant Peter Vester (nr. 52) blev genvalgt.

9. Eventuelt
Der var flere sporgsnUI fra medlemmerne vedr. st0jradets arbejde. Der var drOftelse omkring dette
og bestyrelsen vii forsoge at give en melding (pa hjemmesiden) Mr der var noget nyt.
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GRUNDEJERFORENINGEN BIRKELYPARKEN

REFERAT FRA DEN ORDINIER GENERALFORSAMLING

Onsdag den 29. marts 2023 - kl. 19.00

Greve Borgerhus, Greveager 9, 2670 Greve

Dagsorden:

1. Valg af dirigent

2. Beretningen fra bestyrelse om forenings virksomhed i det forlObne ar.

3. Forelaeggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.
4. Forslag fra bestyrelsen:

a. Budget og kontingent for 2024.
b. Forslag 4B - Reviderede vedtaegter - Gl. vedtaegter

c. Etablering af fibernet
5. Forslag fra medlemmerne

a. lngen indkomne forslag
6. Valg til bestyrelse:

a. Valg af kasserer, Arne Wilms afgar efter tur. Modtager genvalg

b. Valg af bestyrelsesmedlem, som afgar efter tur:

Helle Olsen, modtager ikke genvalg

jesper Sass jensen, modtager genvalg
7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.
8. Valg af 2 revisorer, samt 1 revisorsuppleant.
9. Eventuelt

Formanden jOrn Berg Lund bod velkommen til foreningens ordinaere generalforsamling 2023.

1. Valg af dirigent.

Freja Ager fra Winadvokater ApS Greve blev valgt som dirigent.

Freja kunne pa baggrund af varslinger, indkaldelse, erklaerer generalforsamlingen er lovlig.

Der var 19 fremmOdte til generalforsamlingen; reprasenterende 18 stemmer og 1 medlem var

reprasenteret ved fuldmagt.

2. Beretningen fra bestyrelse.

Formanden gik herefter over til beretningen fra bestyrelsen. Beretningen har varet tilgangelig pa

foreningens hjemmeside.

Beretningen blev taget til efterretning.

3. Forelaggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.

Kasseren gennemgik regnskabet.

EfterfOlgende blev regnskabet godkendt enstemmigt.
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4. Forslag fra bestyrelsen:

a. Budget og kontingent for 2024.

Kasseren gennemgik budgettet.

Olsen fra nr. 70: "kunne vi ikke have kontingentet gradvist indenfor de s/dste pr. ar sa det ikke virker

sa vo/dsomt?" Svaret; det var ikke nOdvendigt fOr i tiden, men det er noget kassereren kigger pa

fremadrettet.

Lone nr. 64; "er der et loft pa hvor h0jt et kontingent mil vere?" Svaret; nej

Martin nr. 70; "Sa/tspredning er en del af det, beta/er vi ogsa for fejebi/en ?" Svaret; nej

Kasseren informerede om at saltningen foregar efter system/aftale (hvorrUr der er frost).
Bestyrelsen har haft dialog med OK Nygaard da bestyrelsen ikke mener, de har gjort som aftalt (de
har saltet for meget). Bestyrelsen tager dialog med dem igen.

jan nr. 80; "hvem beta/erfor evt. skader hvis vi ikke salter?" Svaret; grundejerforeningen er ansvarlig
for alt udenfor medlemmernes matrikler.

Forslag fra formanden jOrn Berg Lund; "Kan vi have godtgOre/se til 3.700 kr. til formand og 3.700 kr.

kasserer?"

Der var diskussion blandt medlemmerne omkring dette punkt, de fleste medlemmer Onsker at dette
skulle have vaeret sendt ud med forslaget og vii ikke godkende forslaget.

Samer nr. 6: "Kan der indhentes ti/bud fra andre end OK Nygaard sa vi rMske Kan spare lidt pa den
post?". Svaret: det er ikke laenge siden bestyrelsen har skiftet over til OK Nygaard og mener ikke det

er nOdvendigt med en ny udbudsrunde.

Sten nr. 36: "Det har a/drig varet sa pant som det har varet siden OK Nygaard er kommet til. "

Afstemningen: Budgettet der blev fremsendt, blev godkendt enstemmigt.

Dvs. forslaget fra formanden blev kasseret/ikke vedtaget.

b. Reviderede vedtegter

Kasserer Arne Wilms fremlagde forslaget vedr. de reviderede vedtaegter. Arne gennemgik forskellen
mellem dc eksisterende og forslag til de nye vedtegter.

Jan nr. 8; "skal vi sa sadge aktierne, hvis vi cendrer vedtagterne?" Svaret; nej det vi har i foreningen

nu, gadder ikke for det eksisterende men for fremadrettet.

Afstemning Kan ikke traffes i dag if. §17 i eksisterende vedtagter skal der vaere halvdelen af

medlemmer til stedet. I dag er der mOdt 19 medlemmer.

Der Kan indkaldes til en ekstraordinaer generalforsamling med 14 dages varsel hvis de fremmOdte

stemmer enstemmigt om dette punkt.

Forslaget blev godkendt enstemmigt, dvs. bestyrelsen indkalder til ekstraordinargeneralforsamling
for at stemme om forslaget. Der skal 2/3-del af de fremmOdte godkende forslaget hvis det skal

vedtages.
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c. Etablering af fibernet

Arne fremlagene forslaget.

Kurt nr. 32; "er det frivi//igt at tage imod tilbuddet." Svaret; ja det er frivilligt.

j0rgen nr. 142: "En venlig reminder til bestyrelsen. Husk at sikre at reetab/eringen stUr meget klar

og tyde/igt i afta/en nar den indgas.
Man skal vere opmarksom pa at kab/er skal ind samme sted hvor beboere har deres net i dag

e/lers skal med/emmerne selv kab/e videre."

Flere medlemmer Onsker at bestyrelsen er meget obs pa reetablering af vores arealer.

Afstemningen:
Forslaget der blev fremsendt og fremlagt, blev godkendt enstemmigt.

5. Forslag fra medlemmerne
a. lngen indkomne forslag

6. Valg til bestyrelse:
a. Valg af kasserer, Arne Wilms afgM efter tur. Modtager genvalg.

Arne Wilms blev genvalgt som kasserer med enstemmighed.

b. Valg af bestyrelsesmedlem, som afgar efter tur:

Helle Olsen, modtager ikke genvalg

jesper Sass jensen, modtager genvalg
jesper Sass jensen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem.

Mehmet Zeki Dogru nr. 68 blev valgt ind som bestyrelsesmedlem.

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.

Jan Jensen nr. 80 blev valgt som suppleant.
JOrgen Holm 142 blev valgt som suppleant.

8. Valg af 2 revisorer, samt 1 revisorsuppleant.
Begge revisorer; Margarita Christensen og Per Bak Pedersen,
og revisorsuppleant Peter Vester (nr. 52) blev genvalgt.

9. Eventuelt
Der var flere spOrgsrMl fra medlemmerne vedr. st0jradets arbejde. Der var drOftelse omkring dette
og bestyrelsen vii forsOge at give en melding (pa hjemmesiden) nar der var noget nyt.
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